

Afdeling Børglumparken

Tæt på naturen

v/Torben Ringsø Jensen, afdelingsformand
Børglumvej 87 · 7400 Herning
M: 22 73 11 58 · E: torben@boerglumparken.dk



3. marts 2016

Afdelingsbestyrelsesmøde

Emner

Sociale initiativer i afdelingen

Formål

At lægge fokus på understøttelsen til sociale aktiviteter

Tid

Onsdag den 3. marts 2016
kl. 19.00

Sted

Beboerhuset, Børglumvej 73,
Herning

Indkaldt

Bente Lind Jensen
Britt Madsen
Ivan Lauridsen, *suppleant*
Maria Olterbech, *suppleant*
Peter Østergaard Eriksen
Stefan Madsen
Torben Ringsø Jensen, *formand*

Afbud fra

Stefan Madsen

Fraværende

Britt Madsen

Dagsorden

1. Godkendelse af referat fra sidste møde og dagsorden for dette møde

Beslutning: Der er føjet et punkt til dagsordenen omkring utætte terrassedøre og derefter godkendt af bestyrelsen.

2. Siden sidst

Det går godt med de sociale aktiviteter. Rigtigt mange bakker op om flere aktiviteter. Siden sidst er der startet en fællesspisning op om fredagen. Og nu på tirsdag begynder en aktivitet omkring kortspil. Begge arrangementer er kommet op at stå på grund af de aktive fra beboerhuset!

Der har allerede været afholdt 2 fællesspisninger og det kører nu i faste rammer. Opgaverne går på omgang. Vi holder os til de nemme retter og der er rigelig med aktive der vil hjælpe til.

Endnu en mørklægning af nederste gård søndag aktualiserer adgang til relæet.

Der har derimod ikke vist sig nok interesse for en telefonkæde i afdelingen. Vi henviser til ældresagen som kører med en ordning, som har lidt af det samme indhold.

Vi har fået indkøbt de forkerte tonere til printeren i beboerhuset. De rigtige er på vej (torsdag).

Peter og Bente har ryddet op i Containergårdens beholder til genbrugsplast. Storskrald havde sat et fejlsorteret-mærke på. Vi må omdele en vejledning om sortering af plast til genbrug.

3. Næste mødedato

Dato: onsdag 6. april 2016. Tid: kl. 19.00. Sted: beboerhuset, Børglumvej 73.

4. Økonomi

Afregning til TV2 og til forsøg med termostat i beboerhuset. Aflevering af regnskab til FHG mangler.

Beslutning: Bente har afleveret alle kontanter til Hanne Skov og har aftalt med hende, at hun ordner det, så vi får pengene sat ind på en bankkonto og at vi får et hævekort.

Torben får snarest afregnet omkring TV2 og termostat.

5. Utætte terrassedøre og hoveddøre

Der er problemer med utætte døre og træk. Det er et problem, der er dukket op inden for de sidste par år.

Beslutning: Ivan gennemgår problemet med Kjeld Kristensen. Kjeld må gerne kontakte Ivan for at få set på, hvad man kan stille op overfor det. Flere i bestyrelsen har oplevet lignende problemer.

6. Nyt betalingssystem Nortec

På budgettet for 2016 er der afsat 80.000 kr. til opdatering (udskiftning) af nuværende betalingssystem. Kjeld ønsker grønt lys til at gå i gang. Det er fortsat Nortec, der har opgaven og en opdatering af det nuværende system, som er påkrævet inden september vil koste ca. 10.000 kr. Alternativet som FHG anbefaler er også en Nortec-løsning og koster ikke 80.000, men 41.000 kr. Det giver os mulighed for at tilvælge tidsbestilling og det sikrer, at maskinen er ledig, til den tid den er reserveret.

Beslutning: Vaskerierne blev drøftet indgående af bestyrelsen.

Bestyrelsen drøfter: betalingsanlæg, automatisk dosering, parfume, renholdelse og tidsbestilling.

Maria vil tage kontakt til FHG omkring nogle ideer til driften. Ideer som bestyrelsen bakker op omkring.

En del af bestyrelsen ønsker nogle emner yderligere belyst af FHG inden beslutning tages. Peter tager kontakt til Kjeld desangående.

Afgørelse omkring dosering vil blive taget op på et afdelingsmøde til efteråret.

Bestyrelsen siger ja til evt. at mødes inden næste ordinære bestyrelsesmøde.

7. Væksthuset + urtebede

Vi skal bruge hænder til opstart af væksthuset. Dusko har allerede meldt sig. Hvordan griber vi det an?

Beslutning: Torben planlægger og finder interesserede til opgaverne.

Torben kommer med et oplæg omkring fliser ved væksthuset, og kontakter med Grøn afdeling. Der er tale om fliser, stensætning, vand og el!

8. Molokker

Kjeld Kristensen er på vej med materiale omkring det nye affaldssorteringssystem.

Beslutning: Nedgravede affaldssorterinssystemer.

9. Evt.

Ivan efterlyser, at navneskiltene bliver gået efter. Bogstavene er mange steder ved at forsvinde. Hvad kan der gøres og hvad vil det koste?

Bestyrelsen ønsker en afklaring omkring mulighederne for opsætning af *fugleværn*; f.eks. volierenet opsat under tværbjælkerne i skraldeskurene, så vi undgår fuglereder og de medfølgende klatter. Et par 'turtelduer' er allerede set i Børglumparken. Peter er kontaktperson.

Afdelingsbestyrelsen overvejer løsninger på pladsproblemer i cykelskurene på næste møde.

Med venlig hilsen
Torben Ringsø Jensen
Afdelingsformand